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ZAPISNIK 17. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Sjednica školskog odbora započela je dana 13.prosinca 2022. u 17:00 sati u školi Kozala, sa sljedećim 

dnevnim redom: 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice 

2. Usvajanje 2. rebalansa proračuna 

3. Financijski plan od 2023.-2025. godine 

4. Plan nabave za 2023. godinu 

5. Kadrovska politika 

6. Razno 

Na sjednici su prisutni: 

1. Jasmina Rajković, predstavnica UV-a i predsjednica školskog odbora 

2. Renata Dubravac Okretič- predstavnica zaposlenika škole 

3. Dragan Basta- predstavnik osnivača 

4. Alen Udovič- predstavnik vijeća roditelja 

5. Karmina Samaržija, računovođa škole 

6. Mladen Župan- ravnatelj škole 

Opravdano odsutni: 

1. Elizabeta Rubinić- predstavnica UV-a 

2. Lara Vlahović- predstavnica osnivača 

3. Klara Car- predstavnica osnivača 

Kvorum je uspostavljen, te je predsjednica odbora započela sjednicu. 

Ad.1. 

 Članovi su pročitani zapisnik sa prethodne sjednice jednoglasno usvojili, uz napomenu da u točki 6. 

promjeni ime „Čudesna šuma znanja“ u „Čarobna šuma znanja“. 

 

Ad.2. 

Članovima školskog odbora poslano je putem maila financijska dokumentacija vezana uz rebalans 

proračuna, Računovođa ga je pojasnila, te su ga prisutni članovi jednoglasno prihvatili. 

Ad.3. 

Računovođa je predstavila financijski plan od 2023—2025. godine, koji je iskazan u eurima.  

U financijskom planu novost je da će se u 2025. planira uvesti zdravstveni odgoj. Nakon što im je 

predstavljen financijski plan, članovi školskog odbora isti su jednoglasno prihvatili. 

 



Ad.4 

U planu nabave, koji su također članovi školskog odbora zaprimili putem maila, nema većih promjena 

u raspodjeli sredstava. Provedena je javna nabava za prehranu učenika za istu cijenu u COOR-u i jedino 

se javio ugostiteljski objekt „Lovor“. 

Ad.5. 

Predsjednica školskog odbora pročitala je zahtjev za davanje suglasnosti (u privitku) za nova 

zapošljavanja nakon provedenih natječaja za sljedeća radna mjesta: stručna suradnica psihologinja 

Patrizia Mohović i učitelj fizike Igor Lisac. 

Ravnatelj je pročitao njihove kvalifikacije i životopise, te je školski odbor jednoglasno dao suglasnost 

za zapošljavanje predloženih kandidata. 

Također je napomenuo kako se na natječaj za radno mjesto učitelj/ica fizike na nepuno neodređeno 

radno vrijeme nije pojavio niti jedan kandidat na natječaju u rujnu, te da je dosadašnji kandidat radio 

kao stručna osoba ugovorom na 60 dana.  

Ad.6. 

Ravnatelj je upoznao školski odbor s novinom besplatnih marendi za sve učenike, koji bi ju trebali 

primati od početka 2. polugodišta, te je iz državnog proračuna predviđeno 10 kn po učeniku za 

marendu, iako još uvije nije došla nikakva konkretna uputa niti od strane MZO-a niti od strane osnivača. 

Ravnatelj je napomenuo da od ove školske godine, škola dobiva sredstva od iznajmljivanja prostora, 

plave sale , te učionica, kao i od najma za aparate za kavu, sredstva se planiraju utrošiti u nabavu 

projektora koji nedostaju, kao i platna za projektore. 

Donacijom je škola dobila nove oglasne panoe u predvorju škole te se radi na vizualnom uređenju 

školskog prostora. 

Nakon što više nitko nije imao pitanja i primjedbi sjednica školskog odbora zaključena je u  17:45 sati. 

 

Zapisničar i predsjednica ŠO: 

 

Jasmina Rajković 

 

 


